
 

 

Protokół Nr XXI/2020 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 25 maja 2020r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
12

 

Zamknięcie obrad – godz. 10
50 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XX Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 15 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński i Skarbnik Gminy Marta Chłopek, według listy obecności stanowiącej załącznik nr 

2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 10
12

 otworzył XXI Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 21 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 ust. 3 Statutu Gminy Wierzchowo. 

Dla przypomnienia odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Podjęcie uchwał: 

4.1 uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2020 – druk nr 

114. 

5. Komunikaty i sprawy różne. 

6.Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący obrad Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród Radnych lub 

Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad, 

ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili na sesji zmian do porządku obrad. 



 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia XX Sesji 

Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 30 kwietnia 2020 roku został wyłożony do wglądu  

w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została  

w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XX sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XX sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza zapytania w 

sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2020 

opisanego drukiem nr 114 oraz w sprawie złożonej przez Wójta Gminy Wierzchowo 

autopoprawki do tego projektu uchwały.  

Radni nie zgłosili zapytań. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XXI/113/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2020, wraz z 

autopoprawką – która stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

 

Dyskusja na temat spraw różnych: 

1. Radny Zdzisław Bełzowski zapytał Wójta, czy na placach zabaw będzie wykaszana 

trawa i czy będzie wymieniany piasek w piaskownicach? 

2. Radny Józef Janicki zapytał Wójta, dlaczego Gminny Punkt Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych, znajdujący się na terenie Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Wierzchowie ciągle jest nieczynny, jest problem z oddaniem odpadów, 

prawdopodobnie z powodu przepełnionych kontenerów i ich nieopróżniania. 

3. Radny Ireneusz Jung poprosił Wójta o interwencję w sprawie przywrócenia kursu 

autobusu linii Kalisz Pomorski – Złocieniec ( godz. 9
48 

w Osieku Drawskim) oraz 

połączeń powrotnych. 



4. Radna Lidia Kałandyk zapytała Wójta, czy będzie zakupione paliwo do kosiarek, 

będących na stanie sołectw w celu utrzymania zieleni? 

 

Na powyższe zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Jan Szewczyk informując, że: 

- trwający nadal stan epidemiczny spowodował opóźnienie realizacji wielu prac 

porządkowych nie tylko na terenie naszej gminy, pomału będziemy wychodzić z tego 

kryzysu, a tym samym przystąpimy do koszenia traw, jest podpisana umowa z Powiatowym 

Urzędem Pracy w Drawsku pomorskim na zatrudnienie 3 osób w ramach prac 

interwencyjnych, piasek w piaskownicach na placach zabaw będzie wymieniany, na razie nie 

ma dokładnego terminu otwarcia placów zabaw, 

- będzie rozmawiać z pełniącą obowiązki Kierownika Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Wierzchowie Panią Iwoną Apanel w sprawie umożliwienia odbioru odpadów 

komunalnych w ramach GPSZOk-u (Gminnego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych), 

- będzie rozmawiać ze Starostą Drawskim oraz Prezesem Zarządu Spółki PKS z o.o.  

w Złocieńcu o przywróceniu kursu autobusu linii Kalisz Pomorski – Złocieniec, który jest   

o godz. 9
48

 w Osieku Drawskim oraz innych linii autobusowych, w celu umożliwienia 

osobom starszym dotarcia do Ośrodka Zdrowia w Wierzchowie i Powiatu i umożliwienia 

powrotu, 

- nie będzie problemu z zakupem paliwa do kosiarek, będących na stanie sołectw w celu 

utrzymania zieleni. 

 

Radny Ryszard Borowicz wyraził niezadowolenie w sprawie utrzymania zieleni na terenach 

gminnych. Powiedział, że mieszkańcy bardzo dbają o swoje posesje, ogrody i trawniki, a 

tereny gminne są zaniedbane (niewykoszone trawy). Radny zgłosił propozycję zatrudnienia 

na stałe przez gminę osoby, która będzie zajmować się tylko pracami porządkowymi na 

terenie całej gminy. 

Na powyższe Wójt Gminy Jan Szewczyk odpowiedział, że nie jest zwolennikiem wykaszania 

wszystkich placów, ponieważ koszenie trawy sprzyja suszy, szkodzi przyrodzie – tak twierdzą 

ekolodzy, ładnie nie znaczy zdrowo, w niektórych gminach stosuje się zakaz koszenia 

trawników, trawniki utrzymane są jako kwietne łąki. Ponadto nie widzi możliwości, na wzór 

miast zatrudnienia pracowników do utrzymania zieleni ze względów finansowych, ponieważ 

realizujemy duże inwestycje, przede wszystkim budowę kanalizacji sanitarnej w Będlinie i 

Sośnicy, a następnie w Świerczynie, budowa i wyposażenie przedszkola w Wierzchowie, w 

planie mamy przebudowę drogi powiatowej Osiek Drawski – Sośnica. Czeka nas trudny czas, 

trudny przyszłoroczny budżet, będzie blokada na wydatki nie związane z inwestycjami, 

musimy zrozumieć sytuacje w jakiej jesteśmy. 

 

Radny Józef Janicki zapytał, czy modernizacja ujęcia wody w miejscowości Świerczyna jest 

potrzebna i niezbędna? 

 

Wójt Jan Szewczyk odpowiedział, że ze względu na niezbyt dobrą jakość wody modernizacja 

ujęcia wody w Świerczynie jest potrzebna. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady zamknął pkt 5 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji pkt 6. 

 

Ad. 6 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 10
50

 zamknął obrady XXI sesji Rady Gminy Wierzchowo. 



 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 


